

Sportdienst

Campus Blairon 200, 2300 Turnhout

sportdienst@turnhout.be, www.turnhout.be/sport

TURNHOUT

Datum: 13.02.2025

Referentie: TSR_verslag_2025 02 13

Aan: Raad van Bestuur TSR, Schepen Jan Van Otten

Cc: sportdienst@turnhout.be

Bijlagen: NLS_FB_zaalwachter, Affiche sportclub Kempen Connect



TURNHOUTSE SPORTRAAD

Verslag Raad van Bestuur – 13 februari 2025

Aanwezig: Kristof, Jan, Paul, Loe, Erik, Geert, Wilfried, Marc, Igna, Peter

Verontschuldigd: Guy, Ludo, Johan, Kurt

Agendapunten

Agendapunten:

1. Voorstelling Dena Stables
2. Goedkeuring verslag TSR 2024_11_21
3. Leidraad takenpakket zaalwachter
4. Te plannen sportcafés na bevraging interesse op AV
 - Inclusie en diversiteit in de sport
 - Sporttechnische evoluties
 - Succesvolle communicatie en promotie
 - Vrijwilligers: hoe aantrekken en hoe houden (via Vlaanderen Vrijwilligt)
5. Schepenkwartier
6. Clubcontacten
 - ResQ vzw
7. Varia





1. Voorstelling Dena Stables

VZW ruitersclub – sport en wedstrijden

Ieder weekend wedstrijden

14 a 15 clubs die hier de thuishaven hebben voor hun wedstrijden.

Veel verschillende disciplines en verschillende niveaus

Elk weekend zaterdag en zondag zijn er events.

Weinig vraag naar g-sport, bij de nationale dressuur zijn er een paar.

280 leden. Willen naar 400 leden.

Dergent nv – verhuring boxen, accommodatiebeheer

Dena → Voornamen dochters Denise en Igna

Parkeren: Jaren goed gegaan, maar nu willen ze parking verhuren aan een transporteur. Dus momenteel in overleg.

Jan Van Otten wil dat nog eens terug op college brengen. Hannes is ook al op de hoogte, want die is al langs geweest.

Vanuit de federatie vragen voor de nat ruiters een aanbod bieden voor trainingen. Wedstrijd wordt dan gesimuleerd. Maar die mogelijkheid hebben ze nu niet door de parking die dan niet vrij is.

1 keer om de 2 maanden zou al fijn zijn. 4000m² zou dan voldoende zijn. (dat ongeveer de helft) een derde zou door de week ook wel kunnen.

2. Goedkeuring TSR_verslag_2024 11 21

Geen opmerkingen, verslag OK

Extra verduidelijking over 1 punt:

Verlichting tussen Brug 1 en 2 → Waarom niet? Stuk is niet verlicht ovw fauna en flora. (Insecten en vleermuizen).

Tussen Brug 2 en 3 is er wel verlichting

Kan er misschien verlichting aangebracht worden die niet nadelig is voor de insecten en vleermuizen? Er zijn elders voorbeelden te vinden. → Peter wil er wel eens achter informeren.

3. Leidraad takenpakket zaalwachter

Op de website van lokaal sportbeleid, staat een voorbeeld van een takenpakket van de zaalwachter. Erik kwam dat tegen. Dat voorbeeld is eigenlijk wat de sportraad verwacht van een zaalwachter.

De leidraad is bekend bij de sportdienst.

Het huidige takenpakket van de zaalwachters is eigenlijk vergelijkbaar met het voorbeeld.

Er wordt intern aan gewerkt om dat ook effectief terug meer in de praktijk toe te passen.

Signalen/klachten mogen altijd doorgegeven worden.

Ifv nieuwe hal: zijn er al gesprekken geweest met de directie van Campos om het toezicht/onderhoud met elkaar af te spreken. Wie stuurt wie aan, goede afspraken zijn nodig.

Goede verdeling/centraliseren van een aantal taken.

4. Te plannen sportcafés na bevraging interesse op AV

a. *Inclusie en diversiteit in de sport*

Paul wil dit graag verder onderzoeken in kader van SNS/MOEV. Hij gaat hier ook voor samen zitten met Marie (bs)

b. *Sporttechnische evoluties*

c. *Succesvolle communicatie en promotie*

d. *Vrijwilligers: hoe aantrekken en hoe houden (Vlaanderen Vrijwilligt)*

Rond trainers wordt er binnenkort al iets georganiseerd door thomas more en decathlon.





5. Schepenkwartier

Inhoud bestuursakkoord – Sport:

- Toegankelijk sportinfrastructuur
 - o Nieuw sportcomplex – maximaal gebruiken, graag ook input vanuit sportraad hierover.
 - o “kantine” onderzoeken wat er mogelijk is. → Ook hier graag input vanuit de sportraad. Hoe zien jullie dat? Dit in het belang van de sportclubs om een zo groot mogelijk draagvlak te krijgen. → graag advies Sportraad naar het college.
 - o Herinrichting Sporthoeve → Masterplan laten opmaken
 - o Inrichting waterheide – HiH en Whitestar. Jeugdwerkingen worden in elkaar geschoven. Beide clubs werken hard om de ontwikkeling van de site te kunnen laten slagen (fondsenwerving, subsidies), de stad ondersteunt mee
 - o Ontmoetingsplek in het centrum van de stad waar ook gesport kan worden. (Urban Sports?)
 - o Onderzoeken mogelijkheden openwater zwemmen
 - o Subsidies infrastructuur proberen gelijk te trekken met jeugdverenigingen.
 - o Administratieve vereenvoudiging bestaande subsidiereglementen
 - o Afstemmen tarieven huur sportinfrastructuur Zo veel mogelijk hetzelfde.
- Samenwerking buurgemeenten
 - o Loopomloop, skeeleroute, gravelnetwerk
- Samenwerking andere diensten
 - o Jaarlijks groot sportevent (verschillende sporten)
- Buurtsport
 - o Opstarten meisjeswerking
- Verder zetten van de huidige reguliere werking

6. Clubcontacten, lopende dossiers, vragen en klachten

a. ResQ vzw

Hebben aangegeven dat ze geen Turnhoutse vereniging meer zijn sinds 1 jan 2025. Verhuisd naar Putte.

7. Varia, Meldingen en rondvraag

Nieuwe coördinator Buurtsport gestart (3/2) → Marie Vanwing.

Week van de senioren (17 tot 23 november)

Willen graag die week samenwerkingen aangaan met sportclubs. Streven naar een 10 tal activiteiten.

Haalbaar voor het doelpubliek. Petra en Peter hebben er al een overleg mee gehad. Er zijn reeds enkele ideeën over welke sporten. Maar ze hebben blijkbaar niet veel budget. De Sportdienst gaat dit intern nog bekijken of er daar iets kan vrij gemaakt worden. Kan de sportraad eventueel ook een bijdrage doen? (nog geen zicht op totaal bedrag.) Voor een aantal sportclubs zou dit ook weer goede promo kunnen zijn. → Van zodat het bedrag geweten is, zal Peter dit opnieuw bevragen.

Loe wil eventueel wel bekijken om wandelbasket te geven. Best dan hem rechtstreeks contacteren.

Piet Peeters van de Noordloper is op zoek naar mogelijkheden om de Noordloper kalender meer bekendheid te geven. Wil ook graag weten wat er in Turnhout reilt en zeilt. En wil misschien wel, als er een werkgroep zou komen over individuele sporters, mee input geven vanuit de loopsport. Peter bezorgde de gegevens aan Erik.

Sportclub Kempen Connect – Decathlon Turnhout

Geven een vorming op vrijdag 28/2 om 19.30u ‘Vind en behoud jeugdtrainers!’ “Inspirerende avond voor Jeugdsportclubs’





Leidraad open water zwemmen / vrije zwemzones

Is recent gepubliceerd. Was nuttig om daarop te wachten alvorens vroeger al iets uit te werken.

Standpunt van Turnhout is: onderzoeken waar in Turnhout open water zwemmen kan, en als het kan dan ook faciliteren.

Vanuit de sportraad kan en mag Paul zijn medewerking eraan geven. Paul sluit mee aan bij de werkgroep van de sportregio.

Vernat de stad: Jan en Kristof gaan daar naar toe. (25/2, Antwerpen)

Kristof

Bouw sportcomplex: Timing open 1 september '26, verhuis tijdens de zomermaanden

Ook overleg rond realisatie klimhal: technische plannen sporthal afstemmen met plannen klimmuur. (elektriciteit, verluchting, soorten armaturen enz...)

Subsidiereglementen: recent nieuw programma voor evenementen. Firma zou ook een programma kunnen maken voor subsidies en verwerking ervan. Maar moet wel aanbested worden. Implementeren nieuw reglement best af te stemmen tot de software ook klaar is. Er kan uiteraard verder gewerkt worden aan het ontwerp van het reglement.

Kristof zit morgen samen met de clubs van waterheide voor subsidies bovenlokale sportinfra.

Paul

Opm: Johan Verhaert ivm drank in sporthal tijdens thuiswedstrijden → Kader is er, dus normaal in orde.

Paul heeft 3 vrouwen gevonden die eventueel wil meewerken aan het project Buurtsport en damessport
Schrijft zich uit de werkgroep subsidies.

Loe

Werkingsverslag: Verslagen werkgroepen? Adviezen. → Erik stuurt door en Paul de verslagen werkgroepen.

Jan

27/4 ASOM: → ASOM – KONO

Einde vergadering: 21.30u

Volgende vergadering: wordt nog bepaald.

